

5.—Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant, comme question d'urgence, qu'une appropriation de \$10,000 soit votée à même le fonds d'emprunt de \$5,000,000 pour l'établissement du système de conduits souterrains et mise à la disposition de la Commission Electrique de la Cité de Montréal pour couvrir les dépenses préliminaires à encourir pour obtenir les services d'un Ingénieur, d'un secrétaire, de dessinateurs, d'un sténographe et d'employés de Bureau, ainsi que pour loyer de bureau et dépenses incidentes.

Ladite Commission devant approuver les comptes pour fourniture, listes de paye, loyer, etc., et les transmettre au Contrôleur et Auditeur de la Cité, pour préparation des mandats et paiement.

6.—Soumise une option de M. E. Brais pour la vente de laq propriété Nos. 75 et 77 rue Mansfield, moyennant \$25,000, pour l'érection d'une station de feu.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant que l'offre faite par M. Brais soit acceptée pour sa propriété à \$35,000, l'évaluation municipale étant de \$25,000 plus 20 pour cent, soit \$30,240, le prix de \$35,000 est raisonnable.

7.—Résolu: De prier l'Ingénieur en Chef de faire rapport au sujet des améliorations projetées au Champ de Mars, afin que le Bureau puisse faire rapport au Conseil pour que ces améliorations puissent commencer le plus tôt possible.

8.—Résolu: De donner instructions à l'Ingénieur en Chef de faire les spécifications pour le pavage des rues qui ne doivent pas être pavées en blocs et qui seront couvertes d'un pavage uni breveté ou non breveté.

9.—Résolu: D'autoriser l'Ingénieur en Chef à demander des soumissions pour le pavage des rues suivantes:

- Rue LeRoyer, de St-Sulpice à St-Dizier.
- Rue Carrières, de Drolet à St-Denis.
- Rue Esplanade, de Duluth à Marie-Anne.
- Rue Esplanade, de Duluth à Rachel.
- Rue Sanguinet, de Duluth à Rachel.
- Rue Cartier, de Ste-Rose à DeMontigny.
- Rue Victoria, de Ste-Catherine à Burnside.
- Rue Wolfe, de Robin à Ontario.
- Rue St-André, de Sherbrooke à Cherrier.
- Rue Ontario, de Harbour au tunnel du C. P. R.
- Youville Square, de St-Frs. Xavier à St-Pierre.
- Rue Bagg, de St-Laurent à St-Urbain.
- Rue Argyle, de Aqueduc à l'Ouest.
- Rue De la Montagne, de Notre-Dame au C. P. R.
- Carleton Rd, de McTavish à l'avenue des Pins.
- Rue Roy, du Parc LaFontaine à Mentana.
- Rue St-Gabriel, de Craig à St-Jacques.
- Rue Rivard, de Duluth à Mont-Royal.
- Rue Mitcheson, de Bagg à Marie-Anne.
- St-Urbain, de Bagg à Marie-Anne.
- Berri, de Sherbrooke à Duluth.
- St-André, de Ste-Catherine à Sherbrooke.
- Montcalm, de Ste-Catherine à Ontario.
- St-André, de Dorchester à Ste-Catherine.
- Rue Berri, de Dubord à Lagauchettièrè.
- Ave du Parc, de Bernard à Van Horne.
- Rue Drolet, de Marie-Anne à Mont-Royal.

10.—M. l'échevin Létourneau se présente devant le Bureau et demande l'agrandissement du Parc George Etienne Cartier.

Il est Résolu: D'autoriser le Secrétaire à demander à M. McNicoll du Pacifique Canadien deux options à 60 jours, l'une pour le terrain de ladite compagnie attenant au Square, et l'autre pour le terrain bordant le canal, et à demander en même temps à M. McNicoll de bien vouloir retourner les plans s'il les a en sa possession.

Ajournement.  
L. N. SENEAL,  
Secrétaire

\* \* \*

Compte rendu de l'Assemblée du 16 août 1911, p.m.

M. Lachapelle, président. Tous présents.  
1.—Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies recommandant de faire voter une somme de \$500 pour la salaire d'un nouveau chef de district additionnel aux appointements de \$1,500 par année, à compter du 1er septembre 1911.

5.—Resolved: That a report be made to Council recommending that, as a matter of urgency, an appropriation of \$10,000 be voted out of the loan fund of \$5,000,000 for the establishment of the system of underground conduits, and placed at the disposal of the Electrical Commission of the City of Montreal, in order to cover the preliminary expenses to be incurred for the purpose of securing the services of an engineer, a secretary, draughtsmen, a stenographer and office employees, and for the renting of an office, and incidental expenses.

The said Commission to approve the accounts for supplies, pay lists, rent, etc., and transmit the same to the City Comptroller and Auditor for warrants and payment.

6.—Submitted an option from Mr. E. Brais, for the sale of property Nos. 75 and 77, Mansfield street, for \$35,000, for the erection of a fire station.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that the offer made by Mr. Brais of his property, for \$35,000 be accepted, the municipal assessment being of \$25,000, plus 20 per cent, say \$30,240, the price of \$35,000 is therefore reasonable.

7.—Resolved: That the Chief Engineer be requested to report anent the proposed improvements on Champ de Mars, so that the Board may be in position to report to Council and in order that the same may be commenced within the shortest possible delay.

8.—Resolved: That instructions be given to the Chief Engineer to prepare specifications for the paving of streets which are not to be paved with blocks and which are to be covered with a smooth patented or non-patented pavement.

9.—Resolved: That the Chief Engineer be authorized to call for tenders for the paving of the following streets:

- LeRoyer street, from St. Sulpice to St. Dizier.
- Carrières street, from Drolet to St. Denis.
- Esplanade street, from Duluth to Marie-Anne.
- Drolet street, from Duluth to Rachel.
- Sanguinet street, from Duluth to Rachel.
- Cartier street, from Ste. Rose to Demontigny.
- Victoria street, from Ste. Catherine to Burnside.
- Wolfe street, from Robin to Ontario.
- St. André street, from Sherbrooke to Cherrier.
- Ontario street, from Harbour to C. P. R.
- Youville Square, from St. Frs. Xavier to St. Pierre.
- Bagg street, from St. Lawrence to St. Urbain.
- Argyle, from Aqueduct westwards.
- Mountain, from Notre Dame to C. P. R. tracks.
- Carleton Rd. from McTavish to Pine Avenue.
- Roy street, from Lafontaine Park to Mentana.
- St. Gabriel street, from Craig to St. James.
- Rivard street, from Duluth to Mont Royal.
- Mitcheson street, from Bagg to Mary Ann.
- St. Urbain, from Bagg to Mary Ann.
- Berri, street, from Sherbrooke to Duluth.
- St. André street, from Ste. Catherine to Sherbrooke.
- Montcalm street, from Ste. Catherine to Ontario.
- St. André street, from Dorchester to Ste. Catherine.
- Berri street, from Dubord to Lagauchettièrè.
- Park Avenue, from Bernard to Van Horne.
- Drolet street, from Mary Ann to Mount Royal.

Alderman Létourneau appeared before the Board and asked that Georges Etienne Cartier Park, be enlarged.

Resolved: To authorize the Secretary to ask Mr. McNicoll of the Canadian Pacific for two options at 60 days, one for the ground of said company adjoining the Square, and the other for the piece of land bordering on the canal and to request, at the same time, Mr. McNicoll to kindly return the plans if he has them in his possession.

Adjourned.  
L. N. SENEAL,  
Secretary.

\* \* \*

Report of meeting held the 16th August 1911, p.m.

Present: The same members as above.

1.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department, recommending that a sum of \$500 be voted for the salary of an additional district chief at the rate of \$1,500 per annum, from the 1st September 1911.